
Geachte heer/ mevrouw,

Hierbij ontvangt u mijn reactie op de internetcolsultatie m.b.t. De Beleidnota aansluitroutes 
Lelystad AirPort en de daarbij behorende detailkaarten, versie 5 oktober 2017.
Het luchthavenbesluit Lelystad is in 2015 vastgesteld zonder dateert ontwerp voor de 
aansluitingsroutes op het hogere luchtruim  gereed was. Het ontwerpproces voor  de 
aansluitroutes op het hogere luchtruim gereed was. Het ontwerpproces voor de aansluitroutes 
op het hogere luchtruim is pas in 2017 afgerond. Toen werd ook duidelijk
Dat er niet op behoorlijke wijze kan worden aangesloten op het hogere luchtruim. Dit heeft 
enerzijds te maken met de gestelde randvoorwaarden  in het ontwerpproces ( o.a. Geen 
interferentie met Schipholverkeer) en anderzijds  met de vertraagde  herindeling van het 
Nederlandse  luchtruim.
Uw oplossing voor dit probleem is laagvliegen boven grote delen van Nederland. Dit is 
onacceptabel. 
Mijn verbetervoorstel voor de aansluitroutes is : opschorting van de opening Lelystad AirPort, 
versnelde herindeling  van het Nederlandse luchtruim en het starten van een nieuw 
ontwerpproces voor de aansluitroutes.
Verder heb ik  bezwaren tegen de  beoogde laagvliegroutes: 
1.    Laagvliegen mag niet de nieuwe norm worden in Nederland . Nergens in de wereld wordt 
er over zo'n lange afstand laag gevlogen.
2.    Laagvliegen gaat ten koste van stiltegebieden op de Veluwe. Dit is in strijd met het beleid 
van de provincie.
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